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1. INTRODUCCIÓ 

L’Ajuntament de Cunit ha portat a terme un procés participatiu per recollir les propostes de la 

ciutadania i les organitzacions de la urbanització Costa Cunit, amb l’objectiu d’elaborar el Pla de 

Millora Urbana - PMU 4 Costa Cunit.  

 

El Pla, recollit en el Pla d’Ordenació Urbanística Municipal (POUM) aprovat l’any 2016, establirà 

l’ordenació urbana d’aquest sector i permetrà introduir les millores necessàries entorn a l’accessibilitat, 

la mobilitat, l’entorn, la previsió d’equipaments, l’accés a noves tecnologies o la integració d’energies 

renovables, entre d’altres.  

 

Els objectius principals del PMU 4 Costa Cunit són complir la legislació vigent en matèria d’accessibilitat, 

identificar i millorar la mobilitat, regulant adequadament la circulació i l’aparcament, incorporar nous 

sistemes d’espais lliures i equipaments d’un caràcter més funcional i completar la urbanització i 

millorar-la amb nous serveis com la fibra d’alta velocitat. 

 

Des d’Anthesis Lavola s’ha fet la conceptualització i dinamització de les diferents sessions de 

participació per tal de recollir les opinions i propostes dels veïns i veïnes. També s’ha creat la imatge 

gràfica del procés i diferents peces de comunicació per donar-lo a conèixer.  

 

Aquest document descriu les fases del procés, la descripció de les sessions portades a terme i els 

principals resultats recollits.  
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2. FASES DEL PROCÉS 

Per a assolir els objectius del Programa de participació ciutadana s’ha apostat per una metodologia de 
participació flexible i oberta. 

 

D’aquesta manera s’ha a aconseguit integrar els diferents col·lectius presents al municipi i assolir una 
participació ciutadana que enriqueixi els treballs tècnics de redacció del PMU. 

 

Aquest procés s’ha estructurat en 3 sessions de participació ciutadana diferenciades en el temps, els 
objectius i la metodologia:  

 

 

 

 

Les sessions s’han plantejat amb dinàmiques de participació actives amb l’objectiu que fossin trobades 
on la ciutadania fos la protagonista i pogués fer aportacions al procés i es sentís escoltada i valorada per 
part dels promotors de la participació.  

 

 

 

 

 

 

 

 

DIFUSIÓ 

SESSIÓ 1 
Diumenge 

29/05/2022
•INFORMACIÓ PARTICIPATIVA

SESSIÓ 2 
Divendres 

03/06/2022

•ITINERARI GUIAT

SESSIÓ 3 
Dissabte 

18/06/2022

•RETORN DE RESULTATS

AVALUACIÓ
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Previ al procés de participació, s’ha portat a terme una fase de comunicació. Des d’Anthesis lavola s’ha 
creat diferents elements de comunicació per ajudar a la difusió del PMU. 

Aquest elements han sigut: 

 

1. Creació de l’eslògan i el logo de la campanya: Costa Cunit Consulta. Procés participatiu per al 

Pla de Millora Urbana 

 

 

 

 

 

2. Redacció de 2 articles web i 1 nota de premsa 

 

3. Creació de la imatge del procés per dissenyar un cartell informatiu de les sessions i un banner 

per penjar a la web de l’ajuntament. 
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3. DESCRIPCIÓ DE LES SESSIONS 

S’han concebut i dinamitzat 3 sessions de participació diferents dirigides a ciutadania En aquest apartat 

es descriuen els objectius perseguits i la metodologia utilitzada per desenvolupar-les.    

 

3.1 Objectius de les sessions 

Els objectius que s’han plantejat per a les sessions de participació han estat els següents: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Implicar a la ciutadania, i de manera específica als agents clau, en la 
reflexió sobre del futur urbanístic de Costa Cunit.

Canalitzar les demandes, aportacions i necessitats socials envers als 
objectius i abast del PMU.

Obrir els canals per a recollir el coneixement popular i dels experts 
locals i poder tenir-los en compte en l’elaboració del PMU.

Garantir la difusió i comprensió del procés de redacció del PMU i dels 
seus continguts.

Fomentar i facilitar l’exercici dels drets d’informació, de participació i 
d’iniciativa dels ciutadans i ciutadanes del municipi.

Arribar al màxim de ciutadania habilitant diferents tipologies de canals 
que tinguin en compte tots els perfils poblacionals.
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3.2 Dinamització de les sessions 

Les sessions participatives realitzades han sigut treballades amb la metodologia pròpia d’Anthesis 

Lavola, Meetfulness, promovent la comunicació i estimulant la generació d’aportacions entre les 

persones participants, afavorint així la generació de nous comportaments i/o idees.  

A continuació s’especifica la metodologia de les sessions de participació realitzades: 

SESSIÓ 1. INFORMACIÓ PARTICIPATIVA 

OBJECTIUS 

1. Informar sobre el PMU i sobre la normativa a seguir 

2. Debatre i recollir les preocupacions principals del veïnat de Costa Cunit 

ESPAI  

• Pista esportiva amb cadires i pantalla de projecció  

RECURSOS HUMANS 

• Participants: entre 50 i 60 persones veïnes de Costa Cunit 

• Ajuntament: tècnica de participació i arquitecte municipal 

• Anthesis Lavola: una persona dinamitzadora  

DURADA 

• 1.5 hores (de 10:00h a 11:30h)  

PROGRAMA DE LA SESSIÓ 

• Benvinguda 

• Participació 

• Breu història urbanística de Costa Cunit. 

• Participació 

• Què és un PMU? 

• Participació 

• Quina normativa haurem de seguir? 

• Participació 

• Tancament sessió 

DESENVOLUPAMENT PAS A PAS 

• Benvinguda i contextualització: Per part de l’arquitecte municipal Isidre Roca  

• Participació inicial 

El dinamitzador pregunta a les persones assistents: 
1 Anota 3 paraules que et vinguin al cap quan sents Costa Cunit 
2 Anota una cosa que falti a Costa Cunit 
3 anota una cosa que tingui Costa Cunit 

Per respondre les persones participants han d’utilitzar els seus mòbil i a través de l’aplicació 
Mentimeter poden respondre les preguntes. 

• Exposició de continguts 
 
L’Isidre explica amb l’ajuda del ppt: breu història de Costa Cunit.  

• Torn obert de preguntes 

• Exposició de continguts 

L’Isidre explica amb l’ajuda del ppt: què és un PMU i quina és la normativa 

• Torn obert de preguntes 
 

• Agraïment i comiat 
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SESSIÓ 2. ITINERARI GUIAT 

OBJECTIUS 

• Conèixer l’estat actual de les infraestructures de Costa Cunit 

• Detectar les necessitats de la urbanització a partir del diàleg amb el veïns i veïnes 
 

ESPAI 

• Itinerari a peu per part de la urbanització 

 

RECURSOS HUMANS 

• Participants: 15 persones veïnes de Costa Cunit 

• Ajuntament: tècnica de participació i arquitecte municipal 

• Anthesis Lavola: una persona dinamitzadora  

 

DURADA 

• 2.5 hores (de 18:30h a 21:00h) 

PROGRAMA  

• Benvinguda 

• Itinerari a peu per la urbanització Costa Cunit 

• Comiat i recordatori darrera sessió 

DESENVOLUPAMENT PAS A PAS 

• Benvinguda 

Es dona la benvinguda i s’agraeix l’assistència de les persones. Es presenta a les 
persones dinamitzadores i s’explica el recorregut que es seguirà 

• Itinerari a peu per la urbanització Costa Cunit 

Es realitza una passejada circular recorrent punts d’interès acordats entre 
l’ajuntament i els veïns per detectar punts d’interès a tenir en compte en el Pla de 
Millora urbana.  

• Comiat i recordatori darrera sessió 
S’agraeix la participación de totes les persones assistents i es convida a tothom a 

asistir a la propera sessió de participación del dia 18 de juny.  
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SESSIÓ 3. RESULTATS 

OBJECTIUS 

• Donar a conèixer els resultats de les dues sessions anteriors 

• Explicar els següents passos 

• Resoldre dubtes 
 

ESPAI 

• Pista esportiva amb cadires i pantalla de projecció 
 

RECURSOS HUMANS 

• Participants: unes 40 persones veïnes de Costa Cunit 

• Ajuntament: tècnica de participació i arquitecte municipal 

• Anthesis Lavola: una persona dinamitzadora  
 

DURADA 

• 1.5 hores (de 10:00h a 11:30h) 

PROGRAMA  

• Benvinguda 

• Procés participatiu 

• Resultats: sessió 1 i sessió 2 

• Proper pas 

DESENVOLUPAMENT PAS A PAS 

• Benvinguda 

En Xavi Benito d’Anthesis lavola  dona la benvinguda i agraeix l’assistència de les 
persones.  

• Procés participatiu 

Amb el suport de la projecció d’una powerpoint en Xavi explica per on es passa en     
el procés particaptiu 

• Resultats: sessió 1 i sessió 2 

Seguit amb el ppt en Xavi comenta el recull que s’ha fet de les intervencions 
realitzades en les dues sessions anteriors. 

• Proper pas 

L’Isidre Roca explica com seguiran a partir d’ara després de tancar la 

participació del PMU. 
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4. RESULTATS 

En aquest apartat exposem els principals resultats obtinguts després de les sessions de participació.  

4.1 Sessió 1. Informació participativa 

Data 29/05/2022 

Format Presencial 

Durada De 10:10h a 11:45h 

Lloc Pista esportiva al costat de la plaça Andròmeda 

Nombre d’inscrites Entre 50 i 60 persones 

Organització 
Ada Carne (participació Cunit) Isidre Roca (arquitecte municipal) i Xavi 
Benito (Anthesis-lavola) 

 

 

La sessió comença amb la contextualització i l’agraïment d’assistència a les persones participants per 
part de l’Isidre Roca, arquitecte municipal de l’Ajuntament de Cunit. 

A continuació en Xavi Benito formula 3 preguntes a les persones assistents i demana que responguin a 
través del mòbil amb l’aplicació mentimeter.  

 

Primera pregunta: Anota 3 paraules que et vinguin al cap quan sents Costa Cunit 

El resultat es va veure representat en el següent núvol de paraules: 
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Segona pregunta:  Anota una cosa que falti a Costa Cunit 

En el quadre següent es mostren les respostes obtingudes a través de l’app menti.com ordenades per 
columnes segons semblança. Cada cel·la és una resposta d’una persona. 

 

Bajar el IBI Limpieza Seguridad Transport públic Tranquilidad 

Baixar IBI Mantenimiento Seguridad Transporte  

Ayuntamiento Limpieza Civismo   

Un casal Mantenimiento    

Algun comerç de 
proximitat 

Limpieza    

Ayudas de mas 
del 10% al ibi 

por a instalacion 
de placas 

solares como el 
resto de 

Tarragona que 
es el 50 

Parques 
infantiles 
cuidados 

   

Jardines 
Mantenimineto 

basuras 
   

Natura     

 

Tercera pregunta:  Anota una cosa que tingui costa Cunit 

En el quadre següent es mostren les respostes obtingudes a través de l’app menti.com ordenades per 
columnes segons semblança. Cada cel·la és una resposta d’una persona. 

 

Zonas verdes Buenos vecinos Tranquilidad 
Molt mosquit 

tigre 
Conectividad 

Naturaleza Personas Paz  Ambiente 

Naturaleza Bienestar Tranquilidad   

Natura  Tranquilidad   

Pinos  Tranquilidad   

  Tranquil·litat   
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Després d’aquestes preguntes l’Isidre va seguir amb el programa previst en el ppt i va explicar el primer 
punt sobre la història de Costa Cunit. Un cop finalitzat es va obrir un torn de preguntes per resoldre 
dubtes.  

 

A continuació l’Isidre va explicar els 2 següents punt del ppt: Què és un PMU i quina normativa hem de 
seguir? 

 

Un cop finalitzat es va tornar a demanar als assistents que responguessin amb la app menti.com la 
següent pregunta: Què cal millora a Costa Cunit?   

 

A continuació es mostra el llistat de les respostes obtingudes. Com es pot veure en el llistat els principals 
comentaris fan referència als accessos a Costa Cunit (15 respostes), a la possibilitat d’obtenir algun 
tipus d’ajuda per la instal·lació de plaques fotovoltaiques (5 respostes) i a la neteja de carrers (5 
respostes) tan de deixalles com de vegetació.  

 

Referent a accessibilitat 

1. Millorar l’accessibilitat 

2. Ampliar transport públic 

3. Millorar el servei de recollida de brossa i el transport públic 

4. Millorar els accessos a la urbanització 

5. Millorar accés = carreteres 

6. Accessos 

7. Millor carretera d’accés 

8. Millora de les carreteres 

9. Millorar les infraestructures de comunicació 

10. Accessibilitat carretera 

11. Mantenir adequadament les vies d’accés a la zona 

12. Espai verd útil, transitable, tipus zona amb parc, camins 

13. Treure els sistemes de reducció de velocitat que s'han posat fa poc a la carretera de 

Cubelles, i no són legals. Posar els legals, bandes amples 

14. Posar reductors de velocitat legals (bandes amples) a carrers on no es compleix normativa 

de velocitat. Per ex. Carrer Via Lactea 

15. Posar controls de velocitat a carrers on no es compleix la normativa, per ex. Carrer Via 

Lactea 

Referent a neteja 

1. Neteja 

2. La neteja de les zones públiques és obligació de de l’Ajuntament i dels terrenys privats el 

propietari. Cal obligar als propietaris dels terrenys privats a que netegin.  

3. Neteja 

4. Zona contenidors escombraries més neta 

5. Hi ha espais que no s’han netejat mai, que només hi ha clavegueram i rates 

Referent a les plaques solars 

1. Perquè només es dona el 10% de bonificació per instal·lar plaques  solars, i no el 50% durant 

4-5 anys com a la resta de municipis. 

2. Millorant les condicions per a la instal·lació de plaques fotovoltaiques (igualar la reducció 

d’irpf dels municipis del costat). 

3. Aprofitar l’energia solar i instal·lar plaques solars en algun espaí comú  

4. Facilitar instal•lació plaques solars 

5. Reducció de l’impost al 50% com els municipis veïns per la instal·lació de plaques 
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Altres propostes d’actuacions 

1. Millorar  els parcs infantils i la neteja d’escombraries, i posar papereres 

2. Instal·lar fibra òptica a tots els carrers 

3. Digitalització 

4. Seguretat 

 

Altres comentaris 

1. Baixar IBI 

2. Baixant l'IBI 

3. Baixar IBI 

4. Paguem molt IBI, com si fos una urbanització de primera però amb serveis de 0 

5. Caldria invertir els impostos (IBI) en la millora de la pròpia urbanització 

6. La Plaza Andròmeda, serà propietat del veïnat? 

7. Més Ajuntament i que cadascú assumeixi la seva responsabilitat  

8. Tenir “polítics per a las persones” 

9. L’Ajuntament hauria de pagar les millores de Costa Cunit 

10. Completar i millorar la urbanització de forma global i general 

11. Que amb els nostres impostos també hi hagi millores a la urbanització, no només al poble 

12. A Cunit es paguen moltes millores i a Costa Cunit no 
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4.2 Sessió 2. Itinerari guiat 

Data 03/06/2022 

Format Presencial 

Durada De 18.30h a 21.00h 

Lloc Recorregut per Costa Cunit 

Nombre d’inscrites 15 persones 

Organització 
Ada Carne (participació Cunit), Isidre Roca (arquitecte municipal) i Ferran 
Martinez (Anthesis-lavola) 

El punt d’inici de l’itinerari es situa a la Plaça Andròmeda, on es comprova que les persones inscrites 
estan presents i s’afegeixen a la llista les persones assistents que no s’havien inscrit. Diverses persones 
transmeten les dificultats que han tingut per poder inscriure’s a través de l’enllaç facilitat.  

La gran majoria dels assistents presents també havien assistit a la primera sessió de participació i eren 
coneixedors de la dinàmica de l’itinerari. Desprès d’una breu presentació de les persones dinamitzadores 
s’inicia el recorregut a peu pels diferents punts d’interès pel Pla de Millora de la urbanització. 

A l’inici del recorregut, les persones assistents van mostrar de manera constant la seva disconformitat 
amb haver de pagar les actuacions derivades del PMU i la seva disconformitat sobre la falta de presència 
d’un càrrec polític en les sessions de participació.  

A l’inici també va costar que les persones assistents fessin intervencions ja que pensaven que si indicaven 
els desperfectes i les necessitats de la urbanització, haurien de pagar més per arreglar-los. Aquesta 
dinàmica va fer que algunes persones interrompessin les seves intervencions pels comentaris del veïns.  

Tot i que el format de la sessió dificultava la interlocució amb la totalitat dels assistents, es va parlar 
amb els veïns i veïnes en petits grups per aclarir quins eren els objectius de la sessió i obtenir així 
aportacions en clau més positiva.  

A mesura que es va anar avançant en l’itinerari, els ànims es van calmar i es van establir diàlegs sobre 
les necessitats de la urbanització, els quals es recullen a continuació. 

Aportacions transversals 

Durant l’itinerari es van anar comentant aspectes i propostes de caire general que afecten a de manera 
transversal al Pla de Millora de la urbanització i que s’han anat comentant de manera informal entre els 
veïns i veïnes i l’Isidre en els espais entre les diferents parades. Es recullen a continuació.  

- Existeix una subvenció de la Generalitat que aporta amb diners públics un ajut del 10% per 

sufragar les urbanitzacions. La subvenció l’ha de reclamar l’ajuntament.  

- Es comenta la possibilitat de crear una normativa per que cada veí arregli les voreres abans d’un 

període determinat. 

- Les persones assistents comenten que hi ha una manca de vigilància del compliment urbanístic que 

ha fet que els veïns i veïnes construïssin les voreres i les entrades a les cases de qualsevol manera. 

- Es pregunta sobre la instal·lació de fibra òptica, ja que no tothom en disposa perquè no a tot arreu 

hi ha postes de telefònica. 

- No hi ha gran trànsit de bicicletes, únicament els caps de setmana que passen de llarg.  
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Aportacions concretes 

A continuació es recullen les intervencions realitzades tant per part de l’Isidre com dels veïns i veïnes 
assistents, en cadascuna de les parades de l’itinerari: 

 

Detall del recorregut seguit durant la sessió de participació. 

1.  Plaça Andròmeda: 

- Els veïns i veïnes comenten que la caseta situada al centre de la plaça es fa servir per fer 

gimnàstica.  

- L’Isidre pregunta si hi ha propostes de infraestructura per posar en aquell espai però no hi 

ha cap resposta.  

- Es comenta la possibilitat de crear una zona verda, però les persones assistents mostren 

disconformitat argumentant que les zones verdes actuals, com el parc infantil, no es 

cuiden.  

2. Carrer Urà 

- El final de la pujada del Carrer Urà, en la part adjacent al terme municipal de Cubelles, es 

troba sense asfaltar.  

- A la cantonada on gira aquest carrer s’observen escletxes a la carretera i el venciment 

dels marges d’aquesta.  

- A la cantonada amb el carrer Mercuri es debat sobre la problemàtica de les entrades a les 

cases, que ocupen amb la rampa d’accés part de la vorera del carrer, impedint 

l’accessibilitat del carrer.  
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o Es comenta que fa anys es va obligar als veïns i veïnes a construir les voreres de 

davant de casa seva. Tot i així hi ha cases sense voreres construïdes.  

o Es parla d’una mesura per redistribuir el cost de la construcció de les voreres dels 

carrers, mitjançant l’aplicació d’un factor, diferenciant les cases que ja la tenen 

ben construïdes de les que no.  

3. Carrer Mercuri 

- S’observa que el nº 9 d’aquest carrer té un mur de maons mig derruït a peu de carretera. 

Diverses veïnes comenten que aquest terreny ha estat comprat recentment. 

4. Passatge mercuri 

- En aquest passatge de pendent pronunciat s’observen trossos de la carretera deteriorats, 

amb bonys de dimensions considerables.  

- També s’observa la problemàtica comentada de les entrades de les cases que envaeixen la 

vorera del carrer.  

5. Carrer de les Balances 

- A l’esquerra d’aquest carrer, en direcció la Plaça Andròmeda s’observa una zona de 

terreny que pertany a un promotor. L’Isidre comenta que estan previstos la construcció de 

carrers dins del terreny i que els costos d’aquests dependran d’aquest promotor.  

- A la zona verda amb el parc infantil s’observa que no compleix la llei d’accessibilitat i 

l’Isidre comenta que s’hauria de fer accessible.  

6. Carrer Saturn 

- S’observen passos de vianants on la vorera no té una rampa per fer-ho accessible. Per llei 

s’haurien d’adaptar. 

- Hi ha bastants cotxes aparcats a les voreres.  

- S’observa que hi ha poca llum. Els fanals estan distanciats i les bombetes tenen poca 

intensitat. Una veïna comenta que les llums del seu carrer s’afluixen constantment.  

- Es gira cap al carrer Bessons per un passatge estret.  

o El passatge s’utilitza molt tant per cotxes com per vianants. Caldria posar 

senyalització i definir el sentit de la circulació ja que és molt estret i només hi cap 

un cotxe. 

o El passatge no té il·luminació 

7. Carrer Bessons 

- Hi ha molts cotxes aparcats a les voreres d’ambdues bandes del carrer 

o Es valora la possibilitat de delimitar zones d’aparcaments i definir un sentit únic 

dels carrers per a organitzar el trànsit dins la urbanització. La proposta té bona 

acollida per la una part majoritària dels assistents.  
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8. Carrer Tucà 

- Des de l’inici del Carrer Tucà, amb Carrer Saturn, s’observa el passatge entre els 

carrers Saturn i Via Làctia. Els veïns i veïnes comenten que hi creix molta planta que 

envaeix els recintes dels veïns. El veïnat proposa asfaltar-lo.  

- A la cantonada entre els carrers Tucà i Saturn hi ha una zona on creixen molts 

esbarzers i envaeixen la carretera.  

- Un assistent explica com el carrer Tucà es transforma en una riera quan hi ha pluges 

fortes i l’aigua arrossega les pedres per aquest carrer.  

9. Carrer Cigne 

- Hi ha una parcel·la on arriben camions constantment per abocar terra. A més, el 

propietari ha col·locat una tanca que impedeix el pas al passatge entre els carrers 

Cigne i Saturn, impedint la neteja d’aquest. 

10. Carrer Via Làctia 

- A l’inici del carrer de Via Làctia, on limita amb el bosc, en direcció les torres de llum, 

els veïns han detectat una zona d’abocament de residus incontrolada. Es valora la 

instal·lació d’algun control d’accés a vehicles.  

- Els veïns comenten que per aquest carrer circulen cotxes i motos a alta velocitat.  

- El nº82 d’aquest carrer té l’entrada situada un carrer lateral que només es troba 

asfaltada la part que pertany al terme municipal de Castellet i la Gornal. El PMU 

contempla la construcció d’aquest carrer.  

- A l’alçada del nº 80 d’aquest carrer s’observa un deteriorament de la carretera. Hi ha 

escletxes i un enfonsament on s’acumula l’aigua en dies de pluja.  

- A la baixada del carrer Via Làctia, direcció cap a la plaça d’Andròmeda, s’observen de 

nou cotxes aparcats a les voreres.  

o En aquest cas els veïns i veïnes valoren mantenir el doble sentit del carrer i en 

cas de delimitar espai d’aparcament, proposen que es vagi alternant de costat 

del carrer cada 15 dies.  
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4.3 Sessió . Retorn 

Data 18/06/2022 

Format Presencial 

Durada De 10:10h a 11:45h 

Lloc Pista esportiva al costat de la plaça Andròmeda 

Nombre d’inscrites 40 persones aproximadament 

Organització 
Ada Carne (participació Cunit) Isidre Roca (arquitecte municipal) i Xavi 
Benito (Anthesis-lavola) 

 

 

 

La 3a sessió va començar a les 10.10h i va finalitzar a les 11.45. Es va començar amb la presentació de 
dels resultats de les altres dues sessions. En Xavi amb el suport d’una presentació amb power point va 
emmarcar la sessió en el pla de participació i seguidament va exposar els resultats recollits en les 
sessions anteriors.  

Un cop finalitzada la presentació es va obrir un torn de preguntes sobre els resultats. En general els 
resultats es van acceptar com a bons tot i que una persona va trobar a faltar que no es comentés que 
falten voreres en molts carrers de la urbanització.  

La resta d’intervencions ja no feien referència als resultats si no que ja van ser preguntes sobre els 
següents passos que s’havien de fer. L’Isidre va respondre a totes elles i va seguir amb la 2a part de la 
presentació amb power point per poder avançar i així resoldre algunes de les preguntes que es feien.  

Un cop finalitzada la presentació es va tornar a obrir el torn de preguntes. Es va demanar aclaracions 
sobre el PMU en general i també algunes preguntes concretes. A continuació detallem les principals 
preguntes que es van formular amb la corresponent resposta de l’Isidre: 

 

Pregunta 1. Quin és l’equip de treball del planejament? 

Resposta: Es redactarà un plec de condicions que prevegi especialistes en urbanisme, economia, 
serveis bàsics, ecologia. També s’explica que s’encarrega una fase d’avanç per poder obrir més 

el debat i tenir opcions on triar, en concret, 3 escenaris possibles.     

 

Pregunta 2. Quin és el règim d’actuació? 

Resposta: És de cooperació que significa que l’Ajuntament s’encarrega de la gestió i les seves 
despeses es traslladen com a quota urbanística als propietaris 

 

Pregunta 3. Com es pot reduir l’impacte econòmic? 
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Resposta: En l’actualitat hi ha solucions més enllà de les alternatives tradicionals que resolen 
els problemes de les urbanitzacions. Per exemple, en lloc d’implementar una xarxa d’aigües 
pluvials, actualment es plantegen pous drenants que és més econòmic.   

 

Pregunta 4. Quina serà la forma de pagament de les quotes? 

Resposta: És un assumpte que encara s’ha d’establir perquè encara estem en fase de 
planejament i això correspon a la fase de gestió, però normalment els ajuntaments tenen en 

consideració que es pugui pagar a terminis.  

 

Pregunta 5. Existeixen plans de finançament i ajudes pels veïns?  

Resposta: S’ha d’estar atent als programes que poden sortir per la Llei de regularització i millora 
d’urbanitzacions amb dèficits urbanístics o recentment, els Next Generation que tenen en 
compte aspectes de mobilitat, accessibilitat, i connectivitat 

 

Pregunta 6. Serem barri després del PMU? 

Resposta: Sí, un cop finalitzat tot el procés de gestió  quedarà integrat en la trama urbana i per 
tant, es considerarà com a barri.  

 

Pregunta 7. Quan es tindrà l’avanç del PMU? 

Resposta: S’intentarà que l’encàrrec estigui fet al juliol, per tal que puguem tenir els primers 
esquemes abans d’acabar l’any. 

 

Pregunta 8. Els veïns poden contractar tècnics propis per fer el seguiment? 

Resposta: Seria molt desitjable i és una alternativa que permet conjugar dues visions diferents 
del projecte. 

 

Un cop finalitzada la ronda de preguntes, l’Isidre va concretar que a partir d’aquest moment s’informarà 
dels passos que s’aniran fent i que per tant, la primera informació que es donarà serà sobre la 
contractació de l’avanç del PMU per el mes de juliol. 

Finalment en Xavi va agrair l’assistència i va tancar la sessió. 

 


